
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŐLÉSÉNEK 

SPORT-, IFJÚSÁGI ÉS CIVIL SZERVEZETEK BIZOTTSÁGA 

H-7100 SZEKSZÁRD, BÉLA KIRÁLY  TÉR 8.   �H-7101, PF. 83   �74/504-126   � 74/510-251 

Iktatószám: IV. 101-1/2010. 
 
 

JEGYZİKÖNYV 
 

amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági 
és Civil Szervezetek Bizottságának 2010. február 3-án 9 óra 10 perckor a Polgármesteri 
Hivatal I. emeleti polgármesteri tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
Jelen vannak:     Fajszi Lajos elnök, 

Csillagné Szántó Polixéna elnökhelyettes, 
Máté Péter, 
Schoeck Károly, 
Cser Henrietta bizottsági tagok. 

 
Távolmaradásukat jelezték: Horváth Jánosné, és 

Horváth László bizottsági tagok. 
 
Tanácskozási joggal megjelent:   Majnay Gábor osztályvezetı, 

Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referens, 
Rikk Rita testületi referens, 
Dr. Kubik Andrea bizottsági referens, 
jegyzıkönyvvezetı. 
 

Meghívott: Bosnyák Péter a Sportélmény Alapítvány elnöke, 
Ignácz György IFU képviselıje, 
Berlinger Anita IFU képviselıje, 
Csillag Balázs a Városi Sport- és 
Szabadidıközpont igazgatója. 

 
Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 5 fı bizottsági tag van jelen, a bizottság 
határozatképes. 
 
Fajszi Lajos: Köszönti a megjelenteket. Javaslatot tesz a napirendi pontok sorrendjére. 
 
Asztalos Adrienn: Javasolja, hogy a bizottság vegye fel napirendjére a Szekszárdi 
Utánpótlásnevelı Football Klub szerzıdés módosítási kérelmére vonatkozó írásbeli 
elıterjesztést. 
 
További módosító javaslat nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
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NAPIREND 

 
1. napirendi pont 
Csatlakozás a „Nagy Sportágválasztó” rendezvényhez 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Csillag Balázs Szekszárdi Sport-és Szabadidıközpont igazgató 
       Sherer Tamás Sportélmény Alapítvány elnök 
 
2.) napirendi pont 
Az Ifjúsági Unió kérelme a 36. Gemenci Nagydíj megrendezésére vonatkozóan 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Ignácz György Ifjúsági Unió képviselıje 
 
3.) napirendi pont 
Javaslat önkormányzati intézményvezetık 2010. évi teljesítménykövetelményeinek 
meghatározásához szükséges kiemelt célok elfogadására 
(9. számú elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Majnay Gábor osztályvezetı 
 
4.) napirendi pont 
Javaslat a Polgármesteri Hivatal köztisztviselıi részére 2010. évi 
teljesítménykövetelmények meghatározásához szükséges kiemelt célok megállapítására 
(6. számú elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Elıadó: Rikk Rita testületi referens 
 
5.) napirendi pont 
Tolnai Tájak Íjász Egyesület és az Alisca Nyilai Íjász Egyesület támogatási kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
 
6.) napirendi pont 
Szekszárdi Extrém Sport Egyesület kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
 
7.) napirendi pont 
Szekszárdi Tündérkert Alapítvány kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
 
8.) napirendi pont 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város 2010. évi Sport Eseménynaptárának 
elfogadására 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
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9.) napirendi pont 
A Szekszárdi Utánpótlásnevelı Football Klub szerzıdés módosítási kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
 
 
 
 
1. napirendi pont 
Csatlakozás a „Nagy Sportágválasztó” rendezvényhez 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Csillag Balázs Szekszárdi Sport-és Szabadidıközpont igazgató 
       Sherer Tamás Sportélmény Alapítvány elnök 
 
Csillag Balázs: Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy amennyiben a város pozitív döntést hoz a 
„Nagy Sportágválasztó” rendezvény megrendezésével kapcsolatosan, akkor ı felajánlja a 
sportcsarnok közremőködését. 
 
Bosnyák Péter: Szekszárdon nem volt még ilyen rendezvény, ezért ez egy jó alkalom arra, 
hogy egy ilyen országos kezdeményezésben vegyen részt a város. A Sportélmény 
Alapítványnak – a hat éves mőködése során – kialakult kapcsolatrendszere van, de a helyi 
sportegyesületeket is szeretnék bevonni a munkába. Reményei szerint meg fognak jelenni 
olyan sportok is a rendezvényen, amelyeknek nincs hagyománya Szekszárdon. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Ha szeptember második hétvégéjén szeretnék megrendezni ezt a 
rendezvényt, akkor a szervezést már a tanév vége elıtt meg kell kezdeni. 
 
Bosnyák Péter: Országos szinten tavasszal, április-május hónapban szokták ezt a 
rendezvényt megszervezni, de a város rendezvény naptára annyira zsúfolt ebben az 
idıszakban, hogy inkább szeptemberre tennék ezt a rendezvényt. 
 
Fajszi Lajos: Örül ennek a kezdeményezésnek, és a maga részérıl támogatja a „Nagy 
Sportágválasztó” rendezvényt. 
 
Schoeck Károly: Meg tudja-e valaki mondani, hogy körülbelül mennyi pénzbe kerülne ennek 
a rendezvénynek a megszervezése? 
 
Csillag Balázs: Tekintettel arra, hogy ez egy kültéri rendezvény, a füves labdarugó pályán 
kerülne megrendezésre, így csak az áram és a sportcsarnok munkaköltsége merülne csak fel 
költségként. Ez a rendezvény egy franchise rendszerben mőködik, vagyis ha a város biztosítja 
a helyszínt, akkor a központi szervezı bizottság elkészíti a honlapot, a plakátokat, és a 
szóróanyagot, és így véleménye szerint  kb. 100.000 Ft-ból meg lehet szervezni a 
rendezvényt. 
 
Bosnyák Péter: A költségek attól is függenek, hogy milyen sportágakat kívánnak bemutatni. 
Mint azt már jelezte, szeretnének Szekszárdon nem hagyományos sportágakat is bemutatni, és 
nyílván más a költségvonzata annak, ha lehoznak egy vitorlást mobilmedencével, vagy ha 
olyan hagyományos sportágakat mutatnak be, amelyekhez már adott az infrastruktúra 
helyben. İk azonban elsısorban szponzori pénzbıl próbálják megoldani a szervezési 
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feladatokat. Vannak természetesen a franchise szerzıdésbıl fakadó kötelezettségek is, mint 
például, hogy az általuk szerzett szponzorok pénzébıl a nagy közöshöz is hozzá kell járulni, 
de mindezek ellenére úgy gondolja, hogy néhány százezer forintból meg lehet oldani a 
rendezvény megszervezését. 
 
Fajszi Lajos: Javasolja, hogy a bizottság támogassa a „Nagy Sportágválasztó” rendezvény 
megrendezését. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal 
egyhangúan elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

7/2010. (II. 3.) SICSZB határozat 
„Nagy Sportágválasztó” rendezvény 
szervezése 

 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági 
és Civil Szervezetek Bizottsága támogatja a 
„Nagy Sportágválasztó” rendezvény szervezését 
Szekszárdon. 
 
2. A bizottság felkéri a Sportélmény 
Alapítványt a rendezvény koordinálására. 
 
3. A bizottság a „Nagy Sportágválasztó” 
rendezvény idejére a Városi Sport- és 
Szabadidıközpont területének használatát 
térítésmentesen biztosítja a szervezık számára. 
 
4. A bizottság a „Nagy Sportágválasztó” 
rendezvény költségeinek tárgyalására visszatér a 
2010. évi költségvetés elfogadását követıen. 

 
Határidı: 
1-3. pont tekintetében: 2010. február 3. 
4. pont tekintetében: 2010. április 15. 
Felelıs: Fajszi Lajos elnök 

 
 
2.) napirendi pont 
Az Ifjúsági Unió kérelme a 36. Gemenci Nagydíj megrendezésére vonatkozóan 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
Meghívott: Ignácz György Ifjúsági Unió képviselıje 
 
Fajszi Lajos: A rendezvény mindenki számára ismert. Átadja a szót az Ifjúsági Unió 
képviselıinek. 
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Ignácz György: Mint azt a kérelmükben is leírták, szeretnék ezt a 35 éves múlttal rendelkezı 
rendezvényt megmenteni, és ehhez kérik a bizottság segítségét. A probléma az, hogy a 
jelenleg meglévı szponzorokra továbbra is számíthatnak, de már egyre kisebb mértékben, 
ezért szükség lenne új szponzorok felkutatására, vagy pedig pályázati lehetıségek 
kihasználására. A költségek minden évben növekednek, a szponzori támogatás pedig csökken, 
ezért szeretnék ha a város a rendezvény mögé tudna állni. Természetesen ık továbbra is 
hozzájárulnának a rendezvény megszervezéséhez a kapcsolat rendszerükkel, és az önkéntes 
munkát is vállalják. A kiosztott költségvetés-tervezet egy négy napos rendezvényre 
vonatkozik. Tavaly a költségeket 8-10 millió Ft közé szorították, és így a rendezvény csak két 
napos lett, de azért sikerült megszervezni. Természetesen nyitottak más alternatívára is, ha a 
város úgy dönt, hogy ne legyen Eurpa Tour verseny, ık azt is támogatják. Bármilyen 
kompromisszumra hajlandóak azért, hogy megmentsék a Gemenc Nagydíjat. 
 
Máté Péter: Ha jól érti, akkor azt szeretnék, hogy ha a város teljes egészében átvenné a 
rendezvény megszervezését, és anyagilag fedezetet nyújtana ehhez. Véleménye szerint nem 
hiszi, hogy ezt a város tudná vállalni, hisz a verseny túlnıtte magát. Javasolja, hogy egy olyan 
versenyt szervezzenek, ahol a szekszárdiak is tudnak indulni. Ezen kívül országosan kellene 
megszervezni a versenyt kisebb kategóriában, és akkor biztos, hogy nem kerülne ennyibe. 
Meg kellene vizsgálni, hogy mennyibıl lehetne megszervezni egy ilyen versenyt, ahol az 
útvonal és a név továbbra is megmaradna. Mennyi az a minimum összeg, amibıl meg lehetne 
szervezni egy ilyen versenyt? 
 
Ignácz György: Körülbelül 3.100 eFt-ból lehet megszervezni egy utcai kategóriás versenyt. 
 
Máté Péter: Véleménye szerint nincs szükség ilyen sok biztosító jármőre, így motorosra sem. 
Több a motoros jármő, mint a biciklisek. 
 
Ignácz György: Egyetért ezzel, de nem ı kéri, hogy ennyi motoros legyen. Ez úgy mőködik, 
hogy bemegy a megyei rendır-fıkapitányságra az útvonaltervvel, és ık ez alapján készítenek 
egy biztosítási tervet, és megmondják, hogy hány biztosító jármővel tudják ezt megoldani. 
Természetesen ezért fizetniük is kell minden megyének, amelyen keresztül az útvonal halad. 
 
Máté Péter: Véleménye szerint más kerékpár versenyen nincs ekkora biztosítás. Más 
megyékben való közlekedésre miért van szükség? Véleménye szerint ezt meg lehetne 
szervezni Tolna megyében is, és a domborzati viszonyok is megfelelıek. 
 
Ignácz György: Egyrészt a szponzorok miatt, másrészt azért van szükség több megyén való 
áthaladásra, mert így el tudják mondani, hogy ez egy regionális verseny, amelyre tudnak 
pályázni. De természetesen e nélkül is meg lehet a versenyt szervezni. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Egy költségvetésnek van bevételi és kiadási oldala is, de ı ebben 
a tervezetben csak a kiadásokat látja. A korábbi tapasztalatok alapján a bevételt is lehet 
tervezni. Mennyi szokott lenni a bevétel, azon belül is a szponzori támogatás? 
 
Ignácz György: Igazából a szponzori támogatásokhoz próbálják igazítani a verseny 
költségeit. De természetesen tudnak a bevételre vonatkozóan egy tervezetet mutatni. 
 
Fajszi Lajos: Véleménye szerint a bizottság ekkora mértékő kötelezettséget biztosan nem tud 
vállalni. Javasolja, hogy a bizottság kérje fel Asztalos Adrienn sport- és ifjúsági referenst, 
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hogy készítsen egy elıterjesztést a közgyőlés február végi ülésére, és bízzák a döntést a 
közgyőlésre. 
 
Schoeck Károly: Véleménye szerint a bizottságnak az a feladata, hogy a közgyőlés döntését 
terelje egy meghatározott irányba, vagyis a bizottságnak alternatívákat kell megfogalmaznia a 
közgyőlés számára. Meg kell keresni a bevételi forrásokat, és a közgyőlésnek azt kell 
meghatározni, hogy még mennyivel kell a rendezvényhez hozzájárulnia. 
 
Fajszi Lajos: Javasolja, hogy az Ifjúsági Unió készítsen egy elıterjesztést a bizottság február 
végi ülésére, amelyben a versenyre vonatkozóan több alternatívát is kidolgoznak, és a 
bizottság döntését követıen viszik be az elıterjesztést a közgyőlés elé. 
 
Majnay Gábor:  Javasolja, hogy legkésıbb február 15-ig készítsék elı az elıterjesztést a 
bizottság ülésére, mert a közgyőlés elé még februárban be kell vinniük az elıterjesztést, mivel 
költségvetést érint. 
 
Fajszi Lajos: Megfogalmazza a határozati javaslatot. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal 
egyhangúan elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

8/2010. (II. 3.) SICSZB határozat 
Az Ifjúsági Unió kérelme a 36. Gemenci 
Nagydíj megrendezésére vonatkozóan 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági 
és Civil Szervezetek Bizottsága az Ifjúsági Unió 
kérelmére a február végi ülésén kíván 
visszatérni.  
 
2. A bizottság felkéri az Ifjúsági Uniót, hogy 
február 15-ig készítsen egy elıterjesztést a 36. 
Gemenci Nagydíj megrendezésére vonatkozóan 
azzal, hogy az elıterjesztésben a rendezvény 
megszervezésére több alternatívát is dolgozzon 
ki, és a költségek bevételi és kiadási oldalát is 
jelölje meg. 
 
Határidı:  
1. pont tekintetében: 2010. február 24. 
2. pont tekintetében: 2010. február 15. 
Felelıs: Fajszi Lajos elnök 
    Majnay Gábor osztályvezetı 
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3.) napirendi pont 
Javaslat önkormányzati intézményvezetık 2010. évi teljesítménykövetelményeinek 
meghatározásához szükséges kiemelt célok elfogadására 
(9. számú elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Majnay Gábor osztályvezetı 
 
Majnay Gábor: Nem kívánja az elıterjesztést kiegészíteni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal 
egyhangúan elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

9/2010. (II. 3.) SICSZB határozat 
Javaslat önkormányzati intézményvezetık 
2010. évi teljesítménykövetelményeinek 
meghatározásához szükséges kiemelt célok 
elfogadására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil 
Szervezetek Bizottsága a közgyőlésnek 
elfogadásra javasolja a „Javaslat önkormányzati 
intézményvezetık 2010. évi 
teljesítménykövetelményeinek 
meghatározásához szükséges kiemelt célok 
elfogadására” címő elıterjesztés határozati 
javaslatát. 
 
Határidı: 2010. február 4. 
Felelıs: Fajszi Lajos elnök 

 
 
4.) napirendi pont 
Javaslat a Polgármesteri Hivatal köztisztviselıi részére 2010. évi 
teljesítménykövetelmények meghatározásához szükséges kiemelt célok megállapítására 
(6. számú elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Elıadó: Rikk Rita testületi referens 
 
Rikk Rita:  Nem kívánja az elıterjesztést kiegészíteni. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Javasolja, hogy a Bőnmegelızési Koncepció kidolgozása 
kerüljön a gyámügyi és gyermekvédelmi feladatok közé. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal 
egyhangúan elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

10/2010. (II. 3.) SICSZB határozat 
Javaslat a Polgármesteri Hivatal 
köztisztviselıi részére 2010. évi 
teljesítménykövetelmények meghatározásához 
szükséges kiemelt célok megállapítására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil 
Szervezetek Bizottsága a közgyőlésnek 
elfogadásra javasolja a „Javaslat a Polgármesteri 
Hivatal köztisztviselıi részére 2010. évi 
teljesítménykövetelmények meghatározásához 
szükséges kiemelt célok megállapítására” címő 
elıterjesztés határozati javaslatát azzal, hogy a 
„Bőnmegelızési Koncepció kidolgozása” 
kerüljön át a gyámügyi és gyermekvédelmi 
terület feladatai közé. 
 
Határidı: 2010. február 4. 
Felelıs: Fajszi Lajos elnök 

 
 
5.) napirendi pont 
Tolnai Tájak Íjász Egyesület és az Alisca Nyilai Íjász Egyesület támogatási kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
 
Asztalos Adrienn: Tájékoztatja a bizottságot, hogy beszélt a rendırséggel a Lisztes-völgyi 
lıtér használatával kapcsolatosan, akik azt mondták, hogy nincs akadálya annak, hogy az 
egyesületek a lıtéren mőködjenek, mivel ık a lıtérnek csak egy részét használják. Javasolja a 
bizottságnak, hogy amennyiben pozitív döntést hoznak ezzel kapcsolatosan, azzal a feltétellel 
engedélyezzék az egyesületeknek a lıtér használatát, hogy annak karbantartását is vállalják. A 
lıtérnek az a része ugyanis, amelyet a rendırség nem használ, elég rossz állapotban van. 
 
Fajszi Lajos: Javasolja, hogy mindkét egyesület számára biztosítsák a lıtér használatát, de 
csak azzal a feltétellel, hogy vállalják a lıtér karbantartását. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Kérdése a Tolnai Tájak Íjász Egyesülettel kapcsolatosan, hogy a 
Tolna Megyei Önkormányzattól kértek-e támogatást, és az egyesületnek hány tagja van, és 
ebbıl mennyi a szekszárdi. 
 
Fajszi Lajos: Véleménye szerint ennek nincs jelentısége, mert a bizottság csak a lehetıséget 
biztosítja az egyesületek számára, minden más költség ıket illeti meg, pénzzel nem 
támogatják ıket. 
 
Máté Péter: A lıtér használatát osztatlan közösben kapja meg a két egyesület? Melyik 
egyesület vállalja karbantartást, és milyen mértékben?  
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Schoeck Károly: Véleménye szerint, ha feltételként kötik ki a lıtér karbantartását, akkor azt 
valakinek ellenırizni is kell. Javasolja, hogy errıl hozzanak határozatot. 
 
Fajszi Lajos: Javasolja, hogy az egyesületek készítsenek egy ütemtervet a lıtér használatára 
és a karbantartásra vonatkozóan, és adják azt le a Közoktatási. Mővelıdési és Sport Osztályon 
Asztalos Adrienn részére. 
 
Schoeck Károly: Heti hány alkalommal szeretnék használni a lıteret? 
 
Asztalos Adrienn: A Tolnai Tájak Íjász Egyesület azt kérte, hogy heti két alkalommal 
használhassa a lıteret, az Alisca Nyilai Íjász Egyesület erre vonatkozóan nem mondott 
semmit. 
 
Fajszi Lajos: Javasolja, hogy heti 2-2 alkalmat biztosítsanak az egyesületek részére, és a 
karbantartásban pedig egyezzenek meg egymással. 
 
Máté Péter: Heti 3-3 alkalmat javasol, a karbantartást pedig fele-fele arányba vállalják az 
egyesületek. 
 
Fajszi Lajos: Egyetért a javaslattal. Megfogalmazza a határozati javaslatot. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök egyenként szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal egyhangúan elfogadott, és az alábbi határozatokat hozta: 
 

11/2010. (II. 3.) SICSZB határozat 
Tolnai Tájak Íjász Egyesület támogatási 
kérelme 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági 
és Civil Szervezetek Bizottsága a Tolnai Tájak 
Íjász Egyesület kérelmére 2010. évben 
térítésmentes edzési lehetıséget kíván biztosítani 
heti három alkalommal az egyesület számára a 
Lisztes – völgyi Lıtéren azzal, hogy a lıtér 
karbantartásáról az egyesületnek az Alisca Nyilai 
Íjász Egyesülettel közösen kell gondoskodnia. 
 
2. A bizottság felkéri az egyesületet, hogy a 
Tolnai Tájak Íjász Egyesülettel egyeztetve 
készítsen ütemtervet arra vonatkozóan, hogy a 
hét melyik napján szeretné a lıteret használni, és 
milyen karbantartási munkálatok elvégzését 
vállalja. Az egyesület az ütemtervet köteles 
benyújtani a Közoktatási, Mővelıdési és Sport 
Osztályhoz. 
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3. A bizottság felkéri a Polgármesteri 
Hivatalt a megállapodások elkészítésére. 

 
Határidı: 
1. pont tekintetében: 2010. február 3. 
2. pont tekintetében: 2010. február 15. 
3. pont tekintetében: 2010. február 26. 
Felelıs: Fajszi Lajos elnök 
Dr. Göttlinger István igazgatóságvezetı 

 
 
12/2010. (II. 3.) SICSZB határozat 
Az Alisca Nyilai Íjász Egyesület támogatási 
kérelme 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági 
és Civil Szervezetek Bizottsága az Alisca Nyilai 
Íjász Egyesület kérelmére 2010. évben 
térítésmentes edzési lehetıséget kíván biztosítani 
heti három alkalommal az egyesület számára a 
Lisztes – völgyi Lıtéren azzal, hogy a lıtér 
karbantartásáról az egyesületnek a Tolnai Tájak 
Íjász egyesülettel közösen kell gondoskodnia. 
 
4. A bizottság felkéri az egyesületet, hogy a 
Tolnai Tájak Íjász Egyesülettel egyeztetve 
készítsen ütemtervet arra vonatkozóan, hogy a 
hét melyik napján szeretné a lıteret használni, és 
milyen karbantartási munkálatok elvégzését 
vállalja. Az egyesület az ütemtervet köteles 
benyújtani a Közoktatási, Mővelıdési és Sport 
Osztályhoz. 
 
5. A bizottság felkéri a Polgármesteri 
Hivatalt a megállapodások elkészítésére. 

 
Határidı: 
1. pont tekintetében: 2010. február 3. 
2. pont tekintetében: 2010. február 15. 
3. pont tekintetében: 2010. február 26. 
Felelıs: Fajszi Lajos elnök 
     Dr. Göttlinger István igazgatóságvezetı 

 
 
6.) napirendi pont 
Szekszárdi Extrém Sport Egyesület kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
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Asztalos Adrienn: Nem kívánja az elıterjesztést kiegészíteni. 
 
Fajszi Lajos: Az Extrém Sport Egyesület részére a pálya felújítására támogatást biztosított a 
bizottság. A fürdı beruházása miatt azonban nem tudják, hogy mikor kell elhagyniuk a 
területet. Véleménye szerint ezt a területet biztosítsák továbbra is tekintettel arra, hogy 
tudomása szerint a fürdı beruházása ez év ıszéig még nem kezdıdik el. Amíg a nagy 
munkagépek nem kezdenek el dolgozni, addig használhatják ezt a területet. 
 
Máté Péter: Egyetért a javaslattal. Az eszközeit az egyesület, ha kell akár 2 héten belül is át 
tudja rakni egy másik helyre. 
 
Asztalos Adrienn: Tájékoztatja a bizottságot, hogy az egyesület elnöke jelezte, hogy a pálya 
alapja nem megfelelı, és ezért a görkorcsolyások és gördeszkások nem tudják a pályát 
használni. A pálya felújításával kapcsolatosan már korábban kérték a bizottság segítségét, de 
a pálya aszfaltozása nagyon sokba kerülne. A problémát viszont meg kell oldani, mert a 
görkorcsolyások és a gördeszkások így továbbra is a városban fognak gyakorolni. Azt nem 
javasolja, hogy helyezzék át a pályát a városba, mert ahhoz a lakók nem biztos, hogy 
hozzájárulnának. Javasolja, hogy az egyesület keressen szponzorációs lehetıségeket, és a 
bizottság is gondolja át, hogy hogyan tud segíteni. Javasolja, hogy az egyesület a pálya 
felújítását valósítsa meg, és a bizottság tekintse meg azt. 
 
10 órakor Máté Péter elhagyja az üléstermet. A 7 tagú bizottságból 4 tag van jelen, a 
bizottság továbbra is határozatképes. 
 
Fajszi Lajos: Elfogadásra javasolja az elıterjesztésben szereplı határozati javaslatot azzal, 
hogy a bizottság a pályát a felújítást követıen meg kívánja tekinteni. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúan elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

13/2010. (II. 3.) SICSZB határozat 
Szekszárdi Extrém Sport egyesület kérelme 

 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági 
és Civil Szervezetek Bizottsága 2010. 
szeptember végéig biztosítja a Szekszárdi 
Extrém Sportegyesület számára a Városi Sport- 
és Szabadidıközpont melletti betonpálya 
térítésmenetes használatát.  
 
2. A bizottság a pálya további elhelyezését a 
szeptemberi ülésén újra tárgyalja. 
 
3. A bizottság felkéri az egyesület vezetıjét 
ezen idıszak alatt a szponzorációs lehetıségek 
keresésére, valamint javaslattételre az új pálya 
helyét illetıen. 
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4. A bizottság a pályát a felújítást követıen 
meg kívánja tekinteni. 

 
Határidı:  
1. pont tekintetében: 2010. február 3. 
2-4. pont tekintetében: 2010. szeptember 15.  
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 

 
 
7.) napirendi pont 
Szekszárdi Tündérkert Alapítvány kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
 
Asztalos Adrienn: Nem kívánja az elıterjesztést kiegészíteni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúan elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

14/2010. (II. 3.) SICSZB határozat 
Szekszárdi Tündérkert Alapítvány kérelme  

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil 
Szervezetek Bizottsága a Szekszárdi Tündérkert 
Alapítvány kérelmének helyt ad, és engedélyezi 
a VI. 719-2/2009. számú támogatási 
megállapodásban rögzített összeg 2010. július 
31-ig történı felhasználását és az errıl szóló 
pénzügyi beszámoló teljesítését.  

 
Határidı: 2010. július 31. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnök  

 
 
8.) napirendi pont 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város 2010. évi Sport Eseménynaptárának 
elfogadására 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
 
Asztalos Adrienn: Azzal egészíti ki az elıterjesztést, hogy az Eseménynaptár a „Nagy 
Sportágválasztó” rendezvénnyel egészül ki, amely szeptember 2. hétvégéjén kerülne 
megrendezésre. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúan elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

15/2010. (II. 3.) SICSZB határozat 
Szekszárd Megyei Jogú Város 2010. évi Sport 
Eseménynaptára 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil 
Szervezetek Bizottsága a 2010. évi Sport 
Eseménynaptárt elfogadja és önmagára nézve 
irányadónak tekinti. 

 
Határidı: 2010. február 3. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 

 
 
9.) napirendi pont 
A Szekszárdi Utánpótlásnevelı Football Klub szerzıdés módosítási kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn sport-és ifjúsági referens 
 
Asztalos Adrienn: A Szekszárdi Utánpótlásnevelı Football Klubnak jelenleg 3 db támogatási 
szerzıdése van az önkormányzattal. Kettı szerzıdésnek lejárt az elszámolási határideje, ezért 
kérik az elszámolási határidı február 28-ra történı meghosszabbítását. 
 
Fajszi Lajos: Javasolja, hogy a bizottság engedélyezze a támogatási szerzıdés elszámolási 
határidejének módosítását. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúan elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

16/2010. (II. 3.) SICSZB határozat 
A Szekszárdi Utánpótlásnevelı Football Klub 
szerzıdés módosítási kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Sport-, Ifjúsági és Civil 
Szervezetek Bizottsága a Szekszárdi 
Utánpótlásnevelı Football Klub szerzıdés 
módosítási kérelmének helyt ad. 
A bizottság a VI. 382/2009., valamint a 
VI.300/2009. számú szerzıdés elszámolási 
határidejének 2010. február 28-ra történı 
módosítását engedélyezi. 
 
Határidı: 2010. február 3. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 
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További kérdés, hozzászólás nem lévén, a bizottság elnöke az ülést 10 óra 5 perckor 
berekeszti. 
 
 

Kmf. 
 

 
Fajszi Lajos 

Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottságának elnöke 

 

A jegyzıkönyvet készítette: 
 
    Dr. Kubik Andrea 
    bizottsági referens 
 
 
      Ellenjegyezte: 
 
              Amreinné dr. Gál Klaudia 
                            aljegyzı 


